
Rozhodněte, zda jsou přídavná jména tvořená od podstatných jmen, nebo 

od sloves. 

 

tiskací, tiskařský, prací, prádelní, knihařský, knihovní, knižní, studentský, 

studující, učitelský, učící, skokanský, skákající, skákací, tlakový, tlačící, vodní, 

vodící, závodní, závodící, trestný, mlžný, mlhový, slábnoucí, konečný, končící, 

skladatelský, poznatelný, myšlenkový, myslící, herní, hravý, hrající, hrací 

 

Přídavná jména od podstatných jmen:  

 

 

 

Přídavná jména od sloves: 

 

 

 

 


